
Az előző testületi ülés óta történtek 

2016.  
dec. 14-én volt az utolsó testületi ülésünk. 

dec. 16. Alapítványi műsor. 
         dec. 18. Advent 4. vasárnapja: ismét sor került hagyományos 
disznóvágásra, köszönet érte Kitzing Tamásnak és valamennyi résztvevőnek.  

Ugyancsak köszönet az adventi dekoráció elbontásban közreműködőknek. 
Az ünnepek elteltével kezdődött az új év, a rendkívüli hideg idő miatt állandó 
gond az utak ismételt lefagyása, az első néhány centis hó reggel kezdett esni, 

a vékony hóréteg nem volt kotorható, a közlekedők az útra taposták. Szórást 
végeztünk, sós kőzúzalékkal, a tavalyelőtt vásárolt műtrágyaszóróval, és 

teherautóról homokkal. 
Sikeresen lezajlott a búcsi asztaliteniszezőkkel a verseny a Művelődési 
Házban, köszönet a szervezőknek, résztvevőknek. 

A Humán Bizottság többször ülésezett az időszakban, részben az ünnepek 
környéki ajándékutalványok elosztása, részben a szociális tűzifa igények 

elbírálása miatt. 
A kiszállítás folyamatos, a rönkök felfűrészelése a hideg miatt nehézkes, a fa 
átfagyott, a motorfűrész lánc a jeges anyagban 3-4 rönk feldarabolása után  

élezésre szorul. 
 
2017. jan.6. A közútkezelő esztergomi vezetőjével tárgyaltam a kezelésükben 

lévő utak javítása ügyében (kátyúzások, árkok, járdák karbantartása). 
         jan. 6. A Telenor toronynak kerestünk helyet elsősorban Lencsehegy 

környékén. A szolgáltatónak nem megfelelő a hely, az általuk bejelölt területen 
nem találtunk megfelelő helyet. Képviselőjükkel személyesen is találkoztunk a 
Faluért Egyesület képviselőivel közösen 14-én, előrelépés nincs az ügyben. 

         jan 10-én a Duna Takarék képviselői kerestek fel, megpróbáltunk a 
Szabadság téren helyet találni a bankautomatának, a műszakiak vizsgálata és 

a magántulajdonossal kötendő szerződéskötés következik, amennyiben 
megfelelő a kinézett hely. 
        jan 10-én  a TV1-en riport ment a faluról az óvoda karbantartására 

történt 8 M Ft-os költségvetési átcsoportosításról. 
        jan. 10-én Marek Vilmos könyvének író-olvasó találkozója volt, amelyet 
megtisztelt részvételével Völner Pál országgyűlési képviselőnk, államtitkár. 

        jan. 12. Völner úr év eleji munkamegbeszélésre hívta össze a 
választókerület polgármestereit a Szt. Adalbert Központba. 

       jan. 12- én volt a Sportklub vezetőségi ülése, ahol tájékoztatott a vezetés, 
hogy a szezon végéig vállalják a feladatok ellátását, amelynek egymás közötti 
elosztását is megtárgyalták. 

jan 13-án a Borklub tartott tájékoztatót a tervezett Dorog- Piliscsév 
kerékpárúttal kapcsolatban, ezen részt vett Révész Máriusz kerékpározásért 
felelős kormánymegbízott is.  

jan. 18-án a faluból 7 fővel részt vettünk Márianosztrán a Pálosok 
szokásos Boldog Özséb szentmiséjén, a főcelebráns Beer Miklós váci püspök 

volt. 
jan 19-én a Turisztikai Egyesület vezetőségi majd küldöttgyűlése volt 

Táton. 



jan. 20-án Simonek képviselőtársammal részt vettünk Esztergomban a 

Szt Anna temetőben felállított I és II. világháborús emlékművek felszentelésén. 
Megkezdődött a farsangi szezon és közös célokért történő adománygyűjtések 

időszaka, köszönet a szervezőknek. 
jan. 20-án önkormányzati telkekkel kapcsolatban komoly érdeklődő 

volt, az árakat is megismerve 23-án lemondta vásárlási szándékát. 

jan 23-án a Tündérkerti lakosok képviseletében Dr. Huszár László 
jelezte, hogy a tulajdonosok nem szeretnének tornyot a környékükön a Telenor 
által jelölt területen, még „álcázva” sem. 

jan 24-én a napelem erőmű ügyben Kókai  úr tájékoztatott a jelenlegi 
állásról, részletesebben az egyebekben erről. 

 
 
 

Kesztölc, 2017. január 25. 
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